

Bestyrelsesmøde d.16-09-20 Lejerbo afd.725-0

Til stede: Jørgen, Anna Lise, Lars Bo, Bente og Tina, Afbud: Lars og Anton

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen.
2. **Konstituering af bestyrelsen:** Vores formand Jørgen blev genvalgt.
3. **Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.**
4. **Nyt fra varmemesteren:** Forestående oprydning af cykelskur, hvor cykler, uden ejermand, bliver fjernet. Spritdispenserne der er blevet sat op, vil være permanente. Alle lejemål er pt. udlejet.
5. **Nyt fra formanden:** Vi vil lave et nyt naturprojekt med vilde blomster i det lille stykke græs bagved p-pladsen. Gæsteværelserne får også spritdispenser og der er sat penge af til nye gulve til næste år. Planerne omkring et solfangerprojekt er sløjft, pga. økonomiske årsager. Vi anmoder om, at alle er opmærksom på, at affaldsposerne ikke drypper, når de bæres ned.
På grund af covid 19 er alle sammenkomster, så som julehygge og hjertestarter-kursusdag, aflyst indtil I hører nærmere.
6. **Nyt fra repræsentantskabsmøde:** Ulla Helena og Mads blev genvalgt til bestyrelsen.
7. **Evaluering af afdelingstjek:** Vi har lidt rust på altanrækværket, der vil blive ordnet og gulvet i kælderhalsene vil blive malet.

8. Bordet rundt:

- Covid 19 status: Vi er gode til at holde afstand, når vi mødes og gode til kun være en "familie" ad gangen i elevatoren.
- Carporte byggeriet er sat i gang og vi starter en ny venteliste til nye carporte. Henvendelse hos varmemesteren.
- Vi er ved at indhente priser til ladestander til el-biler.
- I bestyrelsen er vi enige om en betaling på 100 kr. pr. mdr. for strøm til opladning af eldrevne køretøjer, dette kommer på som punkt til afdelingsmødet.
- På grund af ny affaldssortering skal vi muligvis have en ny molok til madaffald, medmindre vi kan dele en af de eksisterende molokker op i to.
- Vi har et kraftigt opråb: **I vores afdeling må der ikke fodres fugle udendørs pga. rotter.**
- Vi skal have vores husorden opdateret og så vil den kunne læses i en mappe, vi lægger i hver kælder.
- Vi har haft en lille snak om vores hække ud mod Thrigesvej, da de er blevet lidt høje og tager meget lysindfald. Anna Lise vil komme rundt og lave en lille rundspørge angående evt. klipning.

9. Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 06-01-21 kl. 17.00

Referent Tina